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Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wlociawek

Wloclawek, 08.07 .2024r.

Pon

Krzltsztof Kukucki
Pre4ydent Miasto Wocloweh

Z powuinniem
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Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkaric6w Moclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o wymiangulicznego oswietlenia ulicy Reja na nowoczesne oswietlenie uliczne LED.

wymiana oswietlenia zdecydowanie poprawi jakosi oswietlenia ulicy, a jednoczesniezapewni dobr4 widocznosi po zmroku. Jednoczesnie zwigkszy poczucie bezpieczeflstwauzytkownik6w oraz spos6b na zminimalizowanie liczby wypadk6w cry napasci na tlerabunkowym' Spelnia ono jednak r6wniez inne wa2ne runt.;" - wrazz innymi elementami

il,:fty"rzy 
sp6jnq przestrzefi urbanistyczn4, a takze pozwala wydobyi piitno ciekawych


